



الأنوار القابضة ش.م.ع.ع.  
AL ANWAR HOLDINGS SAOG

### Notice

#### to attend Extraordinary General Meeting

The Board of Directors of Al Anwar Holdings SAOG is pleased to invite all the Shareholders of the Company to attend the Extraordinary General Meeting to be held at 3 pm on Wednesday 30<sup>th</sup> December 2020 through the electronic platform for holding general meetings, which can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Deposit Company ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)) and if the quorum for this meeting is not completed, the second meeting will be held at 3 pm on Sunday 3<sup>rd</sup> January 2021 through the electronic platform mentioned above to discuss the following agenda: -

1) To study a proposal to amend the name of the company from Al Anwar Holdings Company SAOG to Al Anwar Investments Company SAOG, and to amend Article (1) of the company's articles of association accordingly and approve it (as per annex 1),

2) Study a proposal to amend the objectives and activities of the company, and amend Article (4) of the company's articles of association accordingly and approve it (as per annex 1)

According to the company's articles of association and general meetings procedures, using modern technological means issued by CMA, we would like to draw your attention to the following:

A) A juristic person, exclusively, has the right to delegate a natural person to attend the general

### اعلان

#### الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية

يسر مجلس إدارة الأنوار القابضة ش.م.ع.ع دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية وذلك في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الاربعاء الموافق 30 من ديسمبر 2020 وذلك عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكن الدخول اليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والايدياع ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)) وفي حالة لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد اجتماع الجمعية، سيتم عقد الاجتماع الثاني في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الأحد الموافق 3 يناير 2021 عبر المنصة الالكترونية المذكورة اعلاه، وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:-

1) دراسة مقترح تعديل إسم الشركة من شركة الأنوار القابضة ش م ع ع الى شركة الأنوار للاستثمارات ش م ع ع، وتعديل المادة (1) من النظام الأساسي للشركة تبعاً لذلك والموافقة عليه (حسب المرفق رقم 1)،

2) دراسة مقترح تعديل أغراض وأنشطة الشركة، وتعديل المادة (4) من النظام الأساسي للشركة تبعاً لذلك والموافقة عليه (حسب المرفق رقم 1)

وفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم الى الآتي:

أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال





meeting and vote on his behalf through technical means, provided that this natural person has an investor number in the MCDC.

B) Voting on any of the items on the agenda starts before the date of the meeting for a period of no more than three days until the end of the voting process on the day of the meeting. In the event that the shareholder's balance changes by an increase or decrease, the voting process will be cancelled, and he must re-vote again on the day of the general meeting.

**In case of any inquiries, please contact Mr. Mubarak Said Al-Ghazali on phone number: 24692503**

وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والايدياع.

ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الاعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية لمدة لا تزيد على ثلاثة أيام حتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم الغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل / مبارك بن سعيد الغزالي على هاتف رقم : ٢٤٦٩٢٥٠٣

Chairman

Auditors

Legal Adviser

رئيس مجلس الإدارة مراقب الحسابات المستشار القانوني



٤